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Van: )
Verzonden: woensdag 24 juni 2020 07:50
Aan: @ com
Onderwerp: Re: Redding Apotex 

Beste , 
De urgentie is inderdaad bij alle betrokken partijen bekend. Voor de goede orde, over exacte vorm en hoogte van 
voorstel InvestNL heb ik geen uitspraken gedaan. Het klopt dat jullie even geen aktie hoeven te ondernemen, 
tenzij er natuurlijk nog nadere vragen van de InvestNL kant zijn. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 
> Op 23 jun. 2020 om 22:06 heeft @ .com> het volgende geschreven: 
>  
> Beste  
>  
> Dank je wel voor het fijne gesprek van vanmiddag en de steun die je Lucas en mij geeft. 
>  
> Ik begrijp dat iedereen het belang van de productie faciliteit van Apotex onderschrijft en dat Invest-NL de 
komende dagen een leningsvoorstel ter hoogte van €6,7mio aan InnoGenerics zal voorbereiden en dat Lucas 
Wiarda en ik even geen enkele actie hoeven te ondernemen totdat wij dat voorstel ontvangen. 
>  
> Weet jij zeker dat de inmiddels zeer korte tijdslijnen zoals Lucas die op 17 juni (onderaan) in de bijlage van zijn 
email beschreef bij het beantwoorden van de vragen die op 16 juni waren gesteld door EZK, VWS, RVO en Invest-
NL (en die door  op 17 juni gecommuniceerd zijn aan ) inderdaad duidelijk bij Invest-NL 
zijn doorgekomen? 
>  
> Laat mij alsjeblieft graag horen wanneer wij verder iets kunnen doen! 
>  
> Dankjewel en met hartelijke groet, 
>  
>  
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